
Grundejerforeningen 

Toften 

Middelfart 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Torsdag 13. oktober kl. 16.00 hos Stephan 

Tilstede:  Stephanie, Ditte, Knud, Jesper og Stephan   

Referent:  Stephan    

1. Bestyrelsen har udarbejdet en overordnet plan for biodiversitet i Toftens område. 

Planen sendes nu til høring hos kommunen, så den er klar til præsentation på næste års 

generalforsamling. 

Der udarbejdes samtidig et kort over Toftens område med forslag til biodiversitetsområder.  

2. Bestyrelsen har besluttet, at vi ønsker endnu en legeplads i området. Vi har modtaget i alt fire tilbud og 

udvalgt et af dem. Dette vil blive præsenteret på næste års generalforsamling. 

3. Bestyrelsen har besluttet, at vi ønsker en fælles bålplads og måske et par sheltere i området. Vi 

arbejder videre med dette, når det tiltænkte område er overtaget og klar. Mere info på næste års 

generalforsamling. 

4. Vi spørger kommunen, om de vil opsætte nogle bænke langs stierne i området. 

5. Næste møde: 

Mandag 21. november kl. 16 hos formanden 


